

保良局傑出學校獎 2021

保良局顏寶鈴書院於二零二零至二零二一年度榮獲「保良局傑出學校獎」。保良局顏寶鈴書院近年於公開試成績表現卓越，於文憑試取得的優良率遠高於全港平均成績，英文科優良率更高達八成，兩年來共18科次之增值表現極為理想，近八成畢業生獲得大學聯招學位。於國際英語測試系統(IELTS)，92%學生取得第六至八點五級水平。國際文憑大學預科課程 (IBDP)之成績亦創本校新高，87.5%學生取得三大學位。於本港及國際賽事中，本校學生奪得愈600項非學術獎項，天文學會多次與天文台合作，為全港實時轉播天文現象，獲各界稱許。各項佳績令報讀本校人數創歷年新高。

Outstanding PLK School Award 2021

Po Leung Kuk Ngan Po Ling College was awarded the “Outstanding PLK School” in the year of 2020 – 2021. The School has achieved impressive public examination results in recent years. The HKDSE credit rate is much higher than the territory-wide performance, with our credit rate of English Language reaching 80% in particular. Overall, there are a total of 18 subjects within the recent two years showing satisfactory value-added performance. About 80% of our graduates received local JUPAS university degree offers. 92% of our candidates attained between band 6 and 8.5 in IELTS. IBDP results have also achieved the best record and 87.5% of our students received local university degree offers. Besides, 600 non-academic awards were obtained in local and international competitions. Our Astronomy Club always receives recognition for our collaboration with Hong Kong Observatory for the live broadcast of astronomical phenomena. Our achievements in recent years have attracted a record-high number of applicants.